
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету з питань інтеграції України  

до Європейського Союзу 

19 листопада 2024 року 

Веде засідання голова Комітету КЛИМПУШ-ЦИНЦАДЗЕ І.О. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Колеги, у нас із вами коротке засідання комітету з 

одним питанням порядку денного щодо призначення керівника секретаріату 

комітету. Якщо є інші доповнення до порядку денного, то прошу, будь ласка, 

дати знати. Якщо немає, давайте будемо голосувати за такий порядок денний.  

Хто – за? Прошу висловлюватися. 

 

_______________. (Не чути)  

 

ГОЛОВУЮЧА. Окей.  

Там ми бачили з вами, що Вадим прислав якісь документи. Просто я 

хотіла вас поінформувати якраз... не надсилали ще нічого, нам надійшов ось 

такий лист від пана Томенчука з його заявою до членів комітету з проханням 

переглянути наше рішення стосовно призначення його на керівника 

секретаріату з огляду на те, що цей процес уже продовжується протягом 

довгого періоду часу, і в нього з'явилися якісь інші пропозиції стосовно того, 

де і як він би хотів реалізовувати себе, оскільки ніяк це питання не 

вирішується в нашому Апараті, в нашому секретаріаті.  

 

ГАЛАЙЧУК В.С. Тобто я правильно розумію, що є пропозиція 

підставою для перегляду нашого рішення використовувати його... 

 

ГОЛОВУЮЧА. Я би вважала це коректною підставою для перегляду, 

якщо є там бажання, переглянути це рішення, якщо у вас була така 

пропозиція. 
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ГАЛАЙЧУК В.С. Я не маю заперечень. Як колеги? 

 

_______________. Підтримуємо …(Не чути) 

  

ГОЛОВУЮЧА. Мені насправді дуже шкода, колеги, тому що я вважаю, 

що в нас був шанс і можливість отримати більш активну роботу в 

секретаріаті комітету, і ми могли мати людину, яка має різний досвід і 

громадський, і державного управління для того, щоб... (Загальна дискусія) 

Для того, щоб ми могли все-таки виконувати ті функції, які зараз там 

додаються до завдань нашого комітету. І я думаю, що таке додаткове 

дихання зовнішнє воно було б важливим для нашого комітету. Тому мені 

шкода. 

Є якісь бажання обговорити, висловитись з цього приводу?  

 

ГАЛАЙЧУК В.С. Оскільки я надсилав документи в чат, всі мали змогу 

ознайомитися. Бачили, свого часу колега Власенко звертався із зверненням, 

на нього була відповідь, це і послужило для мене стимулом детальніше 

розібратися в тому, які були причини звільнення нашого кандидата …(Не 

чути) І відверто кажучи, мені не дуже сподобалось те, що я почув, тому я 

ініціював цю розмову. Але, як я вже сказав, у мене немає жодних заперечень 

стосовного того, аби ми у своєму рішенні зазначили, що підставою для 

перегляду нашого рішення є подана кандидатом заява про те, що він змінив 

свої плани і відповідно не бажає більше балотуватися на цю посаду. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Ті з нас, хто знають, як працює державна машина, 

точно знають, що без громадських організацій ми би багато чого взагалі не 

змогли і не зробили. Я насправді вдячна цьому інституту за те, що ми зайшли 

в Дунайську стратегію в свій час. Наскільки мені відомо, до цього часу цей 

інституту продовжує бути певним бек-офісом для Мінрегіону, чи як він тепер 
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зараз, не пам'ятаю, вибачте... знову не пам'ятаю, як він називається, у якраз 

взаємодії з Дунайською стратегією. Я думаю, що ми там з вами отримали оці 

всі з-під сукна незрозумілі листи і звернення, і відповіді на них, які точно 

необов'язково свідчать про об'єктивність ситуації, яка висвітлена в цьому 

зверненні і в цих листах. Тому я би їх не брала до уваги, а, власне, реагувала 

на заяву. 

 

ГАЛАЙЧУК В.С. Дозволите? 

 

ГОЛОВУЮЧА. Так, звичайно. Чого ж у нас обговорення з вами. 

 

ГАЛАЙЧУК В.С. Документи офіційні, тому з-під сукна в даному 

випадку не підходить. Там викладені факти і відповідним чином зафіксовані. 

Але яке це має значення. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Я думаю, що колись ми... 

 

_______________. Потім ми… будемо реагувати на заяви. 

 

ГАЛАЙЧУК В.С.  Хіба хочемо додати ці документи... 

 

ГОЛОВУЮЧА. Я думаю, що колись ми з вами... теж будуть такі 

документи, а хто... 

 

_______________. Я вважаю, документи ні, достатньо цієї заяви і на 

цьому крапку поставити і все. Давайте, про що ми говоримо. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Давайте. 

Хто за те, щоб відповідно зреагувати на заяву пана Томенчука і 

переглянути, як це правильно сформувати, і переглянути рішення щодо 
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рекомендацій призначення його на керівника секретаріату, прошу 

голосувати. 

Хто – за?  

Я утрималася. 

6 – за, 1 – утримався. 

 

МЕЗЕНЦЕВА-ФЕДОРЕНКО М.С. У мене технічне питання, Іванна 

Орестівна. Як ми далі, щоб не пробуксовувати, рухаємося? Комітет офіційно 

знову запускає рекрут, вибачте, не те слово, з військової тематики, 

оголошення про таку вакансію... 

 

ГОЛОВУЮЧА. Я думаю, що так. Думаю, що було би правильно. 

 

МЕЗЕНЦЕВА-ФЕДОРЕНКО М.С. Можемо ширити. Тобто ми чекаємо 

анонсу від... 

 

ГОЛОВУЮЧА. Я думаю, що ми тоді подамо анонс. Я хотіла би 

зорієнтувати, ви теж, я думаю, що всі мали можливість ознайомитись з 

листом, який надіслав нам секретаріат, які пропонували розглянути 

можливості призначити когось із діючих заступників керівника секретаріату 

на цю посаду. Я думаю, що було би доречно з огляду на ту систему завдань, 

які стоять перед комітетом, додати до комітету такої проактивної, 

ініціативної позиції ззовні. І я би пропонувала оголосити, офіційно оголосити 

цей пошук. Поза тим, так само, дуже би сильно  закликала всіх вас 

включитися в цей пошук, як ми це робили і до того, коли ми говорили про те, 

що нам потрібно шукати кандидата на цю посаду, чи кандидатку на цю 

посаду, якщо у вас є які-небудь пропозиції і так далі, заохотити, звернути 

увагу людей на те, щоб вони відповідно подавалися. Я думаю, що завдань у 

нас дуже-дуже багато, нам потрібно шукати додаткових людей. У нас зараз є 

потреба шукати додаткових людей. На жаль, Альона …(Не чути) йде в 
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корпоративний сектор. І для нас важливо заповнити нові оголені… у нас нові 

оголені місця, які для нас є очевидним викликом. Тому я якраз би попросила, 

щоб десь окреслити ті сфери, якими вона займалася, для того, щоб ми 

правильно могли сформулювати… 

 

МЕЗЕНЦЕВА-ФЕДОРЕНКО М.С. А ви можете сказати зараз. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Це екологія і трудове право. Альона цим займалася. 

Тобто це ті речі нам треба якраз теж описати у наших оголошеннях. Тому я 

думаю, що відразу ми зробимо там два-три оголошення на сайті комітету.  

Тому, колеги, порядок денний, якщо нема більше питань, вичерпаний. 

Дякую. 

Я прошу секретаріат поінформувати Апарат Верховної Ради. 

 


